

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 161/25-26  
親子快樂傳遞：香港海洋公園之旅

敬啟者：

為鼓勵父母與子女共同參與戶外活動，增進親子關係，促進彼此溝通，本校將舉辦「快樂傳遞：香港海洋公園之旅」活動。活動詳情臚列如下：

|          |  |
|----------|--|
| 日期：      | 五月二十四日(星期日)  |
| 時間：      | 上午 9:00 – 下午 6:30  |
| 地點：      | 香港海洋公園 (香港仔黃竹坑道一百八十號)  |
| 集合時間及地點： | 上午 9:00 / 學校有蓋操場   |
| 解散時間及地點： | 下午 6:30 / 元朗鐵路站  |
| 交通：      | 學校提供來回程交通  |
| 費用：      | 全免(包括旅遊巴及入場門票費用，每名學生港幣 580 元，全數由東華三院學校社會工作服務及學校資助)   |
| 備註：      | 1. 每家庭以三位參與者為限。<br>2. 名額有限，如參與人數超出限額，會以抽籤方式決定入選名單，如學生及家長同時參加活動可獲優先考慮。<br>3. 入選者可經學校以優惠價訂購海洋公園餐廳膳食。<br>4. 整齊便服。 |

請於四月二十九日(星期三) 或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9333 與學校社工郭文芳姑娘或 2479 2709 與學校社工呂義浚先生聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年四月二十四日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 161/25-26  
親子快樂傳遞：香港海洋公園之旅

班號: \_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容，並

- 有意參加上述活動，學生 \_\_\_\_\_ 人，家長 \_\_\_\_\_ 人。  
 不會參加上述活動。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： \_\_\_\_\_

家長姓名： \_\_\_\_\_

家長聯絡電話： \_\_\_\_\_

學生聯絡電話： \_\_\_\_\_

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 161/25-26  
Gift of Familial Happiness: Hong Kong Ocean Park Tour

24<sup>th</sup> April 2026

Dear Parents

“Gift of Familial Happiness: Hong Kong Ocean Park Tour” is going to be organised to encourage parents and children to enhance parent-child relationships, and promote better family communication and dynamics. Details of the tour are as follows:

|                          |   |  |
|--------------------------|---|--|
| Date                     | : | 24 <sup>th</sup> May 2026 (Sunday)   |
| Time                     | : | 9:00am to 6:30pm   |
| Venue                    | : | Ocean Park Hong Kong<br>(180 Wong Chuk Hang Road, Aberdeen, Hong Kong)   |
| Gathering time and venue | : | 9:00am / Covered Playground  |
| Dismissal time and venue | : | 6:30pm / Yuen Long MTR Station   |
| Transportation           | : | Coach service will be provided by the school.  |
| Fee                      | : | Free of charge (including transportation and admission ticket fee)<br>(Original price: \$580 per student. Full subsidy will be provided by the TWGHs School Social Work Service and the school.)   |
| Remarks                  | : | 1. A maximum of 3 persons per family.<br>2. If the quotas are exceeded, allocation of places will be determined by drawing lots. Students and parents who participate in the activity together will be given higher priority.<br>3. Participants can opt to order meals at a discounted price in Ocean Park via school.<br>4. Dress in decent casual wear. |

Please return the signed e-reply slip by 29<sup>th</sup> April 2026 (Wednesday). Please feel free to contact the School Social Worker Ms. Kwok Man Fong on 2443 9333 or Mr. Lui Hei Tsun on 2479 2709 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.